

ATTILA
RICHARD
LUKACS

DU 21 JANVIER AU 24 AVRIL

Série de 6 peintures monumentales réalisées au cours des cinq dernières années, par l'artiste canadien Attila Richard Lukacs.

FROM JANUARY 21 TO APRIL 24

A series of 6 monumental works painted over the last five years by Canadian artist Attila Richard Lukacs.

VERNISSAGE

INVITATION

La présidente du Musée d'art contemporain madame Marillette Clément et le directeur monsieur Marcel Drapeau ont le grand plaisir de vous inviter au vernissage des expositions.

ROBERT DOISNEAU
ATTILA RICHARD LUKACS
ET
INSTALLATION CHORÉGRAPHIQUE I
DE JEAN-PIERRE PERREAULT

LE JEUDI 20 JANVIER 1994 À 18 H

Musée d'art contemporain
100, rue Sainte-Catherine Ouest, Montréal
(514) 947-6212

The Chairman of the Musée d'art contemporain Marillette Clément and the Director Marcel Drapeau cordially invite you to a vernissage of the exhibitions.

ROBERT DOISNEAU
ATTILA RICHARD LUKACS
AND
CHOREOGRAPHIC INSTALLATION I
BY JEAN-PIERRE PERREAULT

THURSDAY, JANUARY 20, 1994 AT 6 PM

Musée d'art contemporain
100 St. Catherine Street West, Montréal
(514) 947-6212

LA CHANCE DE GŪTER AUX PLAISIRS DE NOS BRUNCHES

Pensez-vous d'abandonner ce carton-album, il rappelle, sans fin, le vernissage. Vous pouvez gagner l'un des 3 tickets-passeur pour deux personnes au prochain brunch du Musée!

WIN A DELICIOUS BRUNCH FOR 2!

Please complete and leave this form at the entrance the night of the vernissage. You might win one of 3 free passes for two for the Musée's next Sunday Brunch!

NOM / NAME

ADRESSE / ADDRESS

CODE POSTAL / POSTAL CODE

BRUNCH

ROBERT

DOISNEAU



PREMIERE
RÉTROSPECTIVE
AU CANADA

CANADIAN
PREMIERE
RETROSPECTIVE

DU 21 JANVIER AU 24 AVRIL
FROM JANUARY 21 TO APRIL 24



MUSÉE D'ART CONTEMPORAIN DE MONTRÉAL

DOISNEAU

DU 21 JANVIER AU 24 AVRIL

Première rétrospective au Canada du célèbre photographe français Robert Doisneau, 250 photographies de 1929 à 1992.

FROM JANUARY 21 TO APRIL 24

A Canadian premiere showing of the celebrated French photographer Robert Doisneau, a retrospective of 250 photographs from 1929 to 1992.

JEAN-PIERRE

PERREAULT

DU 21 JANVIER AU 13 FÉVRIER

INSTALLATION CHORÉGRAPHIQUE I
- L'INSTINCT

Ouvrage conçu pour 8 danseurs évoluant en couples, par le chorégraphe-codéographe montréalais Jean-Pierre Perreault.

MERCREDI DE 15 H À 21 H
JEUDI AU DIMANCHE DE 12 H À 18 H

FROM JANUARY 21 TO FEBRUARY 13

CHOREOGRAPHIC INSTALLATION I
- INSTINCT

A work created for 8 dancers with a male couple, by Montreal-born choreographer/codographer Jean-Pierre Perreault.

WEDNESDAY FROM 6 PM TO 9 PM
THURSDAY TO SUNDAY FROM 12 PM TO 6 PM

L'exposition **Robert Doisneau** est produite par The Museum of Modern Art, Oxford, Angleterre. L'exposition **Attila Richard Lukacs** bénéficie de l'appui financier du Conseil des Arts du Canada.

Le Musée d'art contemporain de Montréal est une société d'état subventionnée par le ministère de la Culture du Québec et bénéficie de la participation financière de Communications Canada et du Conseil des Arts du Canada.

The **Robert Doisneau** exhibition is produced by the Museum of Modern Art, Oxford, England. The **Attila Richard Lukacs** exhibition benefits from the financial support of the Canada Arts Council.

The Musée d'art contemporain de Montréal is a provincially owned corporation subventioned by the ministère de la Culture du Québec and receives additional funding from Communications Canada and the Canada Arts Council.

**ATTILA
RICHARD**

LUKACS



PREMIERE
AU QUÉBEC

QUÉBEC
PREMIERE

DU 21 JANVIER AU 24 AVRIL
FROM JANUARY 21 TO APRIL 24



MUSÉE D'ART CONTEMPORAIN DE MONTRÉAL

AU BACK COVER, AN INVITATION

TO THE OPENING OF THESE PREMIERES

LES PREMIÈRES